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Abstract (en)
[origin: ES8404398A1] A construction for a battery of coke ovens and to a method for repairing them in which a continuous vertical joint plane is
provided in the walls of the piers separating the ovens of the batteries, which walls are constructed of courses and headers and stretchers, the plane
extending along one of the lateral faces of the headers, with one of the two adjacent stretchers of the course immediately above and below the
header being longer than the other stretchers in the wall and the other being shorter so that the joint between them is located in the same vertical
plane as the said faces of the headers.

Abstract (fr)
Les parois (33) des piédroits (9) constituant également les parois des cellules de fours présentent, à proximité d'au moins une de leurs extrémités
adjacentes aux ouvertures avant et arrière des cellules de fours, un plan de joint vertical (39) établi le long d'un alignement vertical de l'une des
faces latérales des boutisses (36), les deux panneresses jointives des lits supérieur et inférieur à ceux contennant ces boutisses étant l'une (351)
allongée, l'autre (352) raccourcie de sorte que leur joint d'assemblage se trouve dans ledit plan de joint vertical (39).
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